
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2011/4com30/03/2011 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 2 
maart 2011. 
Het verslag wordt goedgekeurd.  
Raadslid Johan Beke merkt op dat de nabespreking 
en het verder onderzoek van de voorstellen 
geformuleerd door raadsleden n.a.v. het 
cultuurdebat ook moeten kunnen plaatsvinden op 
reguliere vergaderingen met agendapunten. 
 

2. Interreg IV A - project Natuurlijk Water. 
Herstel dijkflora te Assenede: goedkeuring van de 
voorwaarden voor de inrichtingswerken, geraamd op 
140 000 EUR inclusief btw, te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding. 
Geen vragen/opmerkingen. 
 

3. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Kesver 
(Aalst). 
Erkenning: verlenen van gunstig advies mits 
opmerkingen. 
Vraag: Raadslid Rik Franck maakt volgende 
opmerkingen: 
Het aanvraagdossier dat thans voorligt is veel beter 
samengesteld/gestoffeerd dan eerdere 
erkenningsdossiers. 
Op basis van een stuk in het dossier is de kennis 
van het Nederlands door de imam voor verbetering 
vatbaar. 
Het betreft weerom een gebouw van de eredienst 
dat niet de eigendom is van de 
geloofsgemeenschap, maar wel van een derde. Met 
betrekking tot de tussenkomst in 
investeringswerken is voorzichtigheid geboden. 
 
Vraag: Raadslid Johan Beke is van oordeel dat het 
verlenen van een gunstig advies mits opmerkingen, 
die inhoudelijk geen verband hebben met de 
erkenning zelf, verwarrend is en dat het beter zou 
zijn gunstig of ongunstig advies te verlenen zonder 
meer. 
Raadslid Marc Lootens daarentegen is van oordeel 
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dat het formuleren van opmerkingen tot doel heeft 
de aanvragers aan te sturen en dat daar niets op 
tegen is. 
Antwoord: Mevrouw Lauwers, rechtskundig 
adviseur, verduidelijkt dat in elk erkenningsdossier 
tot hiertoe steeds dezelfde opmerkingen in het 
besluit worden opgenomen. Het betreft algemene 
principes die de aanvrager moet naleven. 
Het raadslid dat de aanvankelijke opmerking heeft 
gemaakt vraagt dat over de tot hiertoe  gevolgde 
werkwijze zou worden nagedacht. 

 
Vraag: Raadslid Annemie Peeters-Muyshondt maakt 
bezwaar op basis van de bevindingen van het 
plaatsbezoek in verband met de brandveiligheid en 
vindt het niet kunnen dat in het gebouw het aantal 
personen zal aanwezig zijn zoals aangegeven. Het 
raadslid stelt zich vragen met betrekking tot het 
brandweerverslag. Eveneens vraagt zij of er een 
bestemmingswijziging werd aangevraagd. 
Antwoord: Mevrouw Lauwers verduidelijkt dat in het 
kader van de advisering twee elementen worden 
afgetoetst : de maatschappelijke relevantie en de 
financiële leefbaarheid. Het is wel zo dat, op basis 
van de beleidslijnen die bij de inwerkingtreding van 
het Eredienstendecreet door de deputatie werden 
vastgesteld, werken in verband met de 
brandveiligheid prioritair zijn. Iedere overheid, met 
name de lokale brandweer, heeft hier een specifieke 
rol te spelen op basis van de regelgeving die van 
toepassing is. 
 

4. Vraag van Johan Beke. 
Nabespreking en verder onderzoek van de voorstellen 
geformuleerd door raadsleden n.a.v. het cultuurdebat 
tijdens de bespreking van het budget 2011 - oplijsting 
tussenkomsten commissie Cultuur. 
Raadslid Beke heeft bij de voorzitter een lijst 
ingediend van 16 cultuuronderwerpen die tijdens de 
cultuurdebatten aan bod kwamen. Hij stelt voor aan 
deze onderwerpen een nabespreking in de 4de 
commissie te wijden.  
Het volgende wordt afgesproken: 
Directeur Andrea De Kegel zorgt voor de 
administratieve voorbereiding van de punten die 
door raadslid Beke, al dan niet samen met andere 
raadsleden, destijds werden aangebracht (11 
punten). 
Voorzitter Maria Verheistraeten informeert of de 
opgelijste onderwerpen die destijds door andere 
raadsleden werden aangebracht, nog moeten 
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worden nabesproken (5 punten). 
 

5. Varia 
De voorzitter deelt mee dat op 27 april een 
werkbezoek is gepland aan het provinciaal archief, 
mogelijk op die dag ook aan de Gentse gevangenis. 
Directeur De Kegel deelt mee dat de besprekingen 
daarrond met de gevangenisdirectie nog bezig zijn. 
Zij geeft al mee dat strikt zal moeten toegezien 
worden op de aanwezigheidslijst. Er zal een 
deadline voor inschrijving zijn, waarbuiten niets 
meer mogelijk zal zijn. Ook de timing qua aankomst 
zal strikt moeten gerespecteerd worden. 
Er zijn geen verdere agendapunten. 
 
Gent 1 april 2011

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


